
 

 

 

 

 

 

I NO ELS CAU LA CARA DE VERGONYA 

 

Al passat ple municipal ordinari del mes de novembre de 2023 es va aprovar una moció 

aportada per Més per Sóller, de caràcter constructiu, com sol ser el nostre costum, i que 

recollia l’esperit manifestat per molta gent manifestant-se després de la caiguda del 

Defensora en el sentit d’aportar idees que anassin en la línia de refer un projecte, tan 

necessari per a la nostra ciutat i que causa un greuge comparatiu evident amb altres 

municipis de l’illa. 

Els acords aprovats eren: 

1. Posar en marxa el Consell Municipal de Cultura per tal de poder disposar de l’opinió i 

conèixer les necessitats del sector pel que fa a l’espai del Defensora. 

2. Fer una consulta popular sobre la reconstrucció de l’edifici d’acord amb la finalitat que 

ha de tenir i atenent a les necessitats culturals, les condicions tècniques i la urgència de la 

preservació d’aquest patrimoni. 

Han passat gairebé tres mesos i vàrem tornar a demanar al ple de gener sobre aquestes 

qüestions, ja que hem llegit a la premsa, únic canal que té l’equip de govern per informar-

nos, que s’havien fet unes adjudicacions encomanades per l’Ajuntament de Sóller per fer-

ne el projecte i que s’havien retornat 600.00 € destinats al Defensora a la caixa pública. 

Davant una resposta totalment inconcreta i vaga per part de l’equip de govern, ens quedam 

molt preocupats. Més encara quan llegim, un altre cop a la premsa, que no hi ha cap 

intenció de fer una consulta, tal com va aprovar el plenari. 

El vodevil es fa més evident quan el batle diu que tot el món pensa que el Defensora ha 

de ser un edifici molt senzill. Perquè, qui és tot el món? Quins interlocutors té el batle? 

Com és que encara no s’ha convocat el Consell Municipal de Cultura o, si més no, la 

recent posada en marxa de la Federació de grups culturals, per explorar quines són les 

necessitats que han de guiar el futur projecte? Què vol dir un projecte senzill? Per què no 

promouen un veritable consens, tal com va parèixer (tot il·lusions) que es desprenia del 

ple monogràfic sobre el Defensora? 

Ja veiem qui són aquells als que no els hi va bé res, res del que s’aprova en un ple, màxim 

òrgan de decisió municipal, res del que manifesten a plaça els grups culturals, res del que 

suposa el sentit comú d’afrontar un projecte tan important des del consens i el sentit comú, 

res que tingui a veure amb una reflexió sobre les pròpies errades i la participació 

ciutadana. 

Un cop més un menyspreu a la ciutadania, fruit de la prepotència a la qual, per desgràcia, 

ja ens tenen acostumats. Fins quan? 

 

Més per Sóller, cultura. 


